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Protokół nr 03/01/2005 
Z posiedzenia Komisji Dora źnej do Prac nad 

Wieloletnim Planem Inwestycyjnym Miasta Gda ńska     
na lata 2005 - 2009 

w dniu 16 lutego 2005 roku o godz. 15.00 
w sali 003 

 Nowego Ratusza w Gda ńsku, przy ul. Wały 
Jagiello ńskie 1. 

 
 

Obecni: wg zał ączonych list obecno ści. 
 
Przewodniczący komisji Marek Bumblis otworzył posiedzenie i powitał 
przybyłych na posiedzenie komisji gości oraz radnych i zaproponował 
następujący porządek obrad: 
 
 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
- zmiany w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Miasta Gdańska 
na lata 2005 – 2009 – druk Nr 1239 
 

Który został przyjęty jednogłośnie -  7 głosami za. 
 
Marek Bumblis – przewodniczący komisji 
Poprosił pana Rudzińskiego o wyjaśnienie, dlaczego taki przyspieszony tryb 
realizowania inwestycji w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym, skąd pojawił się 
tak długo oczekiwany tytuł, skąd szanse na realizację. 
 
Krzysztof Rudziński – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Wyjaśnił, skąd taki przyspieszony tryb zmian. Powiedział między innymi, Ŝe 
wskutek pierwszej tury konkursu na projekty Ministra Infrastruktury na projekty 
drogowe dotyczące dróg krajowych w miastach na prawach powiatów, okazało 
się w miesiącu lutym, Ŝe pozostały wolne środki. W związku z czym Minister 
Infrastruktury ogłosił konkurs na następny nabór projektów z terminem 
zakończenia konkursu na 28 lutego. Stąd wzięło się tak szybkie wystąpienie, 
poniewaŜ nie zgłaszano wcześniej tego odcinka drogi, jako drogi krajowej do 
konkursu z jednego waŜnego powodu, aby nie konkurował z ulicą Marynarki 
Polskiej.  
Odcinek, o którym mowa, tj. Wały Jagielloński miał juŜ kompletną 
dokumentację. To teŜ w bardzo szybkim tempie zaczęto przygotowywać juŜ 
samą aplikację projektową. Jednak warunkiem złoŜenia tej aplikacji projektowej 
jest potwierdzenie zabezpieczenia środków. Stąd, w porozumieniu z Wydziałem 
Finansowym, prośba o przesunięcie środków w wysokości wkładu własnego. 
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Więc zadanie to ma  być przyspieszone na rok 2006 z poprzedniego terminu, 
czyli odleglejszego. Jednak nie następuje Ŝadna inna zmiana, związana z 
pozostałymi zadaniami w WPI. 
JeŜeli Rada Miasta wyrazi zgodę na to przesunięcie, to miasto będzie mogło 
złoŜyć aplikację o dofinansowanie przebudowy ciągu głównego. 
 
Jeśli chodzi zaś o zmiany, to przede wszystkim polegają one na tym, Ŝe w latach 
2006 – 2007 następuje zwiększenie środków własnych, 
 W pozycji –„środki własne budŜetu”- w roku 2006 następuje zwiększenie do 
kwoty 136mln 780 tys. zł, w roku 2007, zwiększenie do 137mln 847tys. zł, a w 
roku 2008 jest przesunięcie i jest zmniejszenie o 135mln 803tys. zł. 
Jest wzrost środków planowanych z Unii Europejskiej, o których równieŜ 
powiedział. 
 
 Marek Bumblis – przewodniczący komisji 
Otworzył dyskusję. 
 
Janusz Kasprowicz – członek komisji 
Zapytał dyrektora, czy istnieje chociaŜ jeden powód dla którego Rada Miasta 
mogłaby nie podjąć tej uchwały? 
 
Krzysztof Rudziński – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Odpowiedział, Ŝe z jego punktu widzenia nie ma takiego powodu, ale decyzja 
zawsze jest po stronie radnych. 
 
ElŜbieta Grabarek – Bartoszewicz- członek komisji 
Powiedziała, Ŝe warto byłoby porozmawiać o priorytetowości zadań drogowych.  
Nasunęło się jej pytanie o inwestycję drogową, o której mowa była od samego 
początku prezydentury pana Adamowicza, a mianowicie o ulicę Słowackiego. 
Zapytała więc, jakie są plany z nią związane? 
 
Tadeusz Mękal – członek komisji  
Powiedział, Ŝe jego przedmówczyni poruszyła bardzo waŜny temat, poniewaŜ w 
dotychczasowym działaniu radni skupiali się tylko na zadaniach, które będą 
realizowane z budŜetu do 2006 roku, natomiast naleŜałoby się zająć programem 
inwestycyjnym na te lata, aŜ do 2013 roku. 
Następnie starał się wyjaśnić radnej Grabarek, dlaczego tym zgłoszonym 
zadaniem nie jest ulica Słowackiego. 
 
ElŜbieta Grabarek – Bartoszewicz- członek komisji 
Powtórzyła, Ŝe chodzi o to, Ŝe jeśli miasto ma moŜliwość otrzymania 
dofinansowania, to jaką hierarchię waŜności zadań miasto wybierze, Ŝeby te 
pieniądze wydać i dlaczego nie jest to ulica Słowackiego. 
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Małgorzata Chmiel – członek komisji 
Wyjaśniła radnej, Ŝe nie było pełnej dokumentacji i na razie były tam tylko 
koncepcje planów, a nie konkretne projekty. 
 
Krzysztof Rudziński – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Dopowiedział, Ŝe dolny odcinek tej drogi nie ma projektu budowlanego i nie ma 
zezwolenia na budowę. Powiedział równieŜ, Ŝe są prowadzone rozmowy z 
jednym z duŜych inwestorów, którego wkładem będzie równieŜ wykonanie 
dokumentacji budowlanej dolnego odcinka ulicy Słowackiego. 
JuŜ prowadzone są wyburzenia w celu przygotowania terenu pod inwestycję. 
 
Marek Bumblis – przewodniczący komisji 
Zaproponował komisji, aby na następnym posiedzeniu zająć się ustaleniami, 
między innymi dotyczącymi priorytetów inwestycji przy procedowaniu projektu 
w sprawie procedur uchwalania WPI, którego przedłoŜenie komisji pan 
Rudziński obiecał na luty. Przy tej okazji zapytał pana dyrektora, kiedy to 
nastąpi? 
 
Krzysztof Rudziński – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Powiedział, Ŝe jest to kwestia dwóch tygodni. 
Powiedział równieŜ, Ŝe przedłoŜy procedurę lokalnych inicjatyw 
inwestycyjnych. 
 
Janusz Kasprowicz – członek komisji 
Powiedział między innymi, Ŝe zupełnie świadomie przyjmuje ten druk, w 
którym jest zawarty przedstawiony na posiedzeniu projekt uchwały, w 
przekonaniu, Ŝe nie jest on jedyny i Ŝe tego typu zmian pojawi się więcej. 
 
Marek Bumblis – przewodniczący komisji 
Zapytał, czy są jakieś jeszcze głosy w dyskusji. 
 
Głosów w dyskusji nie było, więc przystąpiono do głosowania. 
 
 
Komisja Edukacji Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 
16 lutego 2005 roku rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie  zmiany 
w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Miasta Gdańska na lata 2005 – 
2009 – druk Nr 1239 
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Po wnikliwej analizie i dyskusji,  Komisja  - 5 głosami  za, przy 2 
wstrzymujących się – powyŜszy projekt uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
Po zaopiniowaniu projektu uchwały, głos zabrała 
ElŜbieta Grabarek – Bartoszewicz- członek komisji 
Która powiedziała o złoŜonym wniosku w sprawie Wrzeszcza, ulicy osiedlowej, 
bocznej od Kościuszki, na który dostała odpowiedź od pana Kurasa, Ŝe znajduje 
się w WPI. Zapytała więc, gdzie to znajdzie, czy jest jakaś kolejność 
zapisywania wniosków radnych, jaka jest rejestracja wniosków? 
 
Krzysztof Rudziński – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Odpowiedział, mówiąc między innymi, Ŝe jest stworzona cała baza ponad 2000 
wniosków. 
 
Janusz Kasprowicz – członek komisji 
Dopowiedział, Ŝe w sprawie paru wniosków złoŜył pismo w formie zapytania i 
w krótkim czasie dostał odpowiedź z numerami wniosków, które mógł odszukać 
je w bazie. 
Zaproponował, aby stworzyć takie moŜliwości, Ŝeby juŜ na sali posiedzeń nie 
pytać o konkretne wnioski inwestycyjne, tylko móc w komputerze, poprzez 
wprowadzenie nazwy lub numeru znaleźć je bez problemu.  
 
Izabela Kuś – Wydział Programów Rozwojowych 
Powiedziała, Ŝe jest moŜliwość udostępniania bazy tylko w sieci wewnętrznej, 
ze względu na ochronę przez ingerencją osób z zewnątrz. 
Zaproponowała, Ŝe ze względu na ograniczoną ilość aplikacji, Ŝeby taką bazę 
zgrać z płyty do komputera obsługi merytorycznej komisji doraźnej. 
 
Marek Bumblis – przewodniczący komisji 
Zaproponował, Ŝeby komisja zebrała się tuŜ po otrzymaniu projektu uchwały w 
sprawie procedury uchwalania WPI. 
Następnie zamknął posiedzenie. 
 
 
Protokolant 
 
Katarzyna Kosatka     Przewodniczący 
 
        Marek Bumblis 


